
Protokół Nr LXII/23 

z sesji Rady Gminy Kostomłoty  

odbytej w dniu 27 czerwca 2023r. 

o godz. 8.00 w Sali sesyjnej Gminnego Ośrodka Kultury w Kostomłotach 
 

Przewodniczący Agnieszka Śladowska  otworzyła obrady i przywitała zebranych. 

Zweryfikowano kworum. Szczegóły zawarte zostały na poniższej liście obecności: 

 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Leon Barylak TAK  27.06.2023 08:12 Obecny 

2 Barbara Konicka TAK  27.06.2023 08:12 Obecny 

3 Marzena Kruźlak TAK  27.06.2023 08:12 Obecny 

4 Edward Kulig TAK  27.06.2023 08:12 Obecny 

5 Paweł Marchewka TAK  27.06.2023 08:12 Obecny 

6 Józef Osowski TAK  27.06.2023 08:12 Obecny 

7 Sebastian Pawlak TAK  27.06.2023 08:12 Obecny 

8 Ryszard Pisarek TAK  27.06.2023 08:12 Obecny 

9 Marek Pomykała TAK  27.06.2023 08:12 Obecny 

10 Aneta Sawicka TAK  27.06.2023 08:12 Obecny 

11 Waldemar Sudoł NIE  27.06.2023 08:12 Nieobecny 

12 Jan Szwedo TAK  27.06.2023 08:12 Obecny 

13 Agnieszka Śladowska TAK  27.06.2023 08:12 Obecny 

14 Mariusz Żałobniak NIE  27.06.2023 08:12 Nieobecny 

15 Marek Żądło TAK  27.06.2023 08:12 Obecny 

 

Planowany porządek posiedzenia 
Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie programu sesji. 

3. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 

4. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

5. Uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2023 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kostomłoty. 

7. Podjęcie uchwały  w sprawie Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 

w przedszkolach, szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Kostomłoty, w tym 

określający wysokość stawek dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za 

warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania wynagradzania za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźne oraz przyznawania nagród. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Kostomłotach.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

rzecz Polenergia Farma Wiatrowa Dębice/Kostomłoty Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie, 

przy ul. Kruczej 24/26, 00-526 Warszawa . 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy po 

umowie zawartej na czas oznaczony 3 lat. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności na 



terenie Gminy Kostomłoty w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych oraz 

osadników z instalacji przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 

ciekłych. 

12. Przyjęcie raportu z realizacji Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na rok 2022. 

13. Wnioski i oświadczenia.        

14. Sprawy różne. 

15. Zakończenie obrad LXII sesji Rady Gminy. 

 

Przebieg spotkania 

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Agnieszka Śladowska otworzyła sesję i powitała zebranych.  

Poprosiła o potwierdzenie obecności oświadczyła, że na podstawie listy obecności w 

posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, zatem Rada ma moc podejmowania prawomocnych 

uchwał. W sesji ponadto uczestniczyli: Wójt Gminy Janina Gawlik, Skarbnik Gminy Rafał 

Hossa oraz radca prawny Lilla Gruntkowska- Baryłko.  

 

Ad.2. Przyjęcie programu sesji. 
Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska przedstawiła proponowany porządek 

obrad. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie programu sesji. 

3. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 

4. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

5. Uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2023 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kostomłoty. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 

przedszkolach, szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Kostomłoty, w tym 

określający wysokość stawek dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za 

warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania wynagradzania za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźne oraz przyznawania nagród. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Kostomłotach.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

rzecz Polenergia Farma Wiatrowa Dębice/Kostomłoty Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie, 

przy ul. Kruczej 24/26, 00-526 Warszawa. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy po 

umowie zawartej na czas oznaczony 3 lat. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności na 

terenie Gminy Kostomłoty w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych oraz 

osadników z instalacji przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 

ciekłych. 

12. Przyjęcie raportu z realizacji Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na rok 2022. 

13. Wnioski i oświadczenia.        

14. Sprawy różne. 

15. Zakończenie obrad LXII sesji Rady Gminy. 



W związku z brakiem uwag do porządku posiedzenia Przewodnicząca przeszła do następnego 

punktu. 

 

Ad.3. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 

Na wniosek Przewodniczącego Pani Wójt przedstawiła informację o działalności między 

sesjami. 

Wójt Gmin Janina Gawlik – otrzymaliście Państwo pewnie informacje o uchwałach, o 

zarządzeniach, miedzy sesjami. Spotkałam się z firmą, która chce się umiejscowić koło 

autostrady, firma zajmuje się  wytwarzaniem nawozów z BIO masy. Zaproponowałam 

spotkanie z Radą, ponieważ ta decyzja, którą my będziemy wydawać, czy decyzję 

środowiskową, będę konsultowała z mieszkańcami. Chociaż zapewniają, że to jest 

bezzapachowe, wszystko wewnątrz. Są chętni także przewieźć, czy sołtysów, czy radnych do 

miejsca gdzie taka instalacja działa. Na pewno będą umowy zawierane z rolnikami na 

biomasę, dlatego na najbliższej sesji chciałabym, żeby ta firma przedstawiła swój zakres 

działalności, zanim podejmiemy decyzje żeby radni, sołtysi czy mieszkańcy się w tej kwestii 

wypowiedzieli. 

Jeżeli chodzi o spotkania z fermami wiatrowymi, coraz częściej przychodzą i umawiają się z 

nami na możliwości umiejscowienia wiatraków. Jeszcze raz powtarzam, my nie zmieniamy 

planów na koszt Gminy, jeżeli firma chce wejść, ma podpisane jakieś tam umowy, zanim 

przystąpimy do realizacji powiadomię Radę i oczywiście musi zapłacić za całą zmianę 

zagospodarowania przestrzennego.  Jedyną firmą, która chciałaby postawić 8 czy 9 wiatraków 

jest Polenergię, dlatego, że oni są naprawdę zainteresowani, żeby tą energię wytwarzać, a 

zgodnie z nową ustawą 10 % przeznaczyć dla mieszkańców, tak jak tu  Pan  Prezes 

pokazywał. 10 % z tej mocy średnio wychodziło na 3,5 tys.  gospodarstw domowych, 2,5 tys. 

energii wykupienia na 5 lat – za 12 tys. Natomiast u nas nie ma tyle gospodarstw domowych. 

Co w przypadku, kiedy będzie mniej? Wyraźnie dostałam odpowiedź, że będzie to rezerwa 

dla nowobudujących się, przychodzących na ten teren, że w każdej chwili będą mogli z tego 

zapisu skorzystać. 

Przygotowujemy się do Dnia Seniora, jak co roku robiliśmy to w październiku, natomiast jest 

taka potrzeba, bo seniorzy już sami pytali, kiedy się spotkamy i zapraszam wszystkich 

Radnych, Sołtysów 12 - tego do Osieka na boisko, tam będzie Dzień Seniora.  Nie ma 

imiennych zaproszeń, Sołtysi zajmują się informacjami ile osób z poszczególnych wsi 

przyjedzie, będą autokary dowozić, odwozić, także własnymi środkami transportu można 

dojechać. Cały koszt pokrywa darowizna z Polenergii, czyli my, jako Gmina nie 

uczestniczymy w tych wydatkach. 

Jeżeli chodzi o dożynki, też przygotowujemy się do dożynek, myślę, że teraz prace się 

intensywnie rozpoczną. Żeby przygotować teren, rozmawiamy z właścicielami prywatnymi, 

tam wokół, żeby ten teren jeszcze bardziej poszerzyć, chodzi o dożynki w Mieczkowie. 

Oprócz tego analizujemy programy, tam gdzie są możliwość i gdzie spełniamy wymogi 

będziemy składać wnioski i będziemy o te pieniądze walczyć. Nie jest to łatwa sprawa żeby 

się przedostać, natomiast będę robić wszystko, będę jeździć na spotkania, żeby te pieniądze 

zdobyć. Uczestniczyłam w odbiorze budynku od LGD-u. Jesteśmy współudziałowcami w 

Dobromierzu. Piękny budynek, stamtąd też korzystamy ze środków i będziemy też w 

przyszłości z tych środków korzystać.  

Jeszcze proszę Państwa, w związku z tym, Że na ostatniej komisji Pan Radny Żałobniak 

zarzucił mi, że nie ma współpracy z Powiatem, bo ja się odnoszę do Zarządu Powiatu po 

chamsku. Zwołano Zarząd na moja prośbę, ale nie chciałabym w tym temacie się 

wypowiadać, bo nie ma Pana Radnego, myślę, że jeżeli będzie Pan Radny ja sprawę 

przedstawię szczegółowo jak wyglądał Zarząd, jeżeli chodzi o właśnie tą dyskusje. Chciałam 

jeszcze powiedzieć, że współpraca z Zarządem nic się nie zmieniła. Oczywiście ja muszę 



mieć swoje zdanie, bo to nie jest tak, że wszystkie środki, o które powiat się stara idą na 

gminę Udanin, na Gminę Miękinia, my też walczymy o swoje, żeby te pieniądze były, tym 

bardziej, że droga Jakubkowice - Zabłoto nasz osobisty Urzędu wkład, ta droga została 

zaakceptowana. Czekamy na umowę jaka będzie podpisana, nie mniej jednak chciałabym, 

żeby też Zarząd przyjmował takie warunki w stosunku do Gminy, jak przyjmował do innych 

Gmin. Czyli 50/50 wkład własny i na pewno w każdą inwestycje taką będziemy wchodzić. 

Dzisiaj poszło pismo do powiatu w związku z tym, że Ministerstwo ogłosiło nabór na środki 

popegeerowskie wsie, wystąpiliśmy też z prośbą, o poprawę bezpieczeństwa na terenie naszej 

Gminy, czyli budowę chodników w miejscowościach popegerowskich i przy drogach 

powiatowych. Ten program daje 98 % dotacji, 2% wkładu własnego, to jest bardzo mało i 

zobaczymy jak w stosunku do tego zachowa się powiat. Jesteśmy gminą gdzie najwięcej tych 

PGR – ów było. I dlatego powinny dwie, trzy miejscowości do tego programu wejść. Czy się 

uda? Nie wiem jakie plany ma powiat, my monitujemy. Bezpieczeństwo u nas jest niezbędne. 

Jeżeli chodzi o autostradę. Była firma logistyczna, gdzie już zgodę na realizacje swoich zadań 

ma, czyli z tego wynika, że oni dostali już sygnał, że autostrada pójdzie starym śladem. 

Przedwczoraj dzwonił do mnie Pan Wicha, rozmawiał w Mietkowie z kimś, tam tworzy się, 

duża baza przewozowa, koło Mietkowa,  załadunkowo  - rozładunkowa, mamy obawy, żeby 

ten transport nie został skierowany na drogę Wawrzeńczyce  - Kostomłoty  - Paździorno. 

Rozmawiałam z Wójtem, Pan Wójt powiedział, że to na razie jest na etapie zmiany planu 

zagospodarowania przestrzennego i nie wiadomo czy do tego dojdzie. Trzeba być czujnym, 

także wystąpiliśmy o wprowadzenie ograniczenia do 20 ton na drogach powiatowych. Mimo, 

że jest to trasa G1 czyli jest to trasa ruchu ogólnodostępnego, natomiast te ograniczenia na 

terenie gminy powinny być zainstalowane. 

Jeżeli są pytania, bardzo proszę. 

Radny Józef Osowski – co z budową obwodnicy  autostrady, przejazd przez naszą gminę, czy 

będą konsultacje w tej sprawie? 

Wójt Gminy Janina Gawlik – tak, na pewno będą konsultacje. Oczywiście, jeżeli nie 

wiadomo o co chodzi to chodzi o pieniądze. Rozmawiałam z Wójtem Grzegorczynem, 

podstawową sprawa, to jest budowa oczyszczalni ścieków. Specyficzna, bo to jest inny 

zakład, która kosztuje 2 mld zł. Dopóki tego nie uzyska, to na razie z drogą jest cisza. Jeszcze 

dokładne decyzje nie zostały podjęte. 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji Przewodnicząca zamknęła dyskusję.  

 

Ad.4. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 
Sprawozdania nie było odczytywane, ponieważ Radni dostali je w formie elektronicznej. 

 

Ad.5. Uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2023 rok. 
Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusję i ją zamknęła, 

ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie.  

Uchwała została przyjęta przez Radę Gminy w sposób następujący: 

 

Głosowanie w sprawie : Podjęcia uchwały w sprawie budżetu Gminy Kostomłoty na 

2023 rok. 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.06.2023 08:25 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 12 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 1 



Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Nieobecny ------------ 

2 Ryszard Pisarek Za 27.06.2023 08:25 

3 Leon Barylak Za 27.06.2023 08:25 

4 Edward Kulig Za 27.06.2023 08:25 

5 Józef Osowski Przeciw 27.06.2023 08:25 

6 Barbara Konicka Za 27.06.2023 08:25 

7 Paweł Marchewka Za 27.06.2023 08:25 

8 Marek Pomykała Za 27.06.2023 08:25 

9 Aneta Sawicka Za 27.06.2023 08:25 

10 Jan Szwedo Za 27.06.2023 08:25 

11 Agnieszka Śladowska Za 27.06.2023 08:25 

12 Marek Żądło Za 27.06.2023 08:25 

13 Waldemar Sudoł Nieobecny ------------ 

14 Marzena Kruźlak Za 27.06.2023 08:25 

15 Sebastian Pawlak Za 27.06.2023 08:25 

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kostomłoty. 
Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusję i ją zamknęła, 

ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie.  

Uchwała została przyjęta przez Radę Gminy w sposób następujący: 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kostomłoty. 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.06.2023 08:26 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 12 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 1 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 
1 Mariusz Żałobniak Nieobecny ------------ 

2 Ryszard Pisarek Za 27.06.2023 08:26 

3 Leon Barylak Za 27.06.2023 08:26 

4 Edward Kulig Za 27.06.2023 08:26 

5 Józef Osowski Przeciw 27.06.2023 08:26 

6 Barbara Konicka Za 27.06.2023 08:26 

7 Paweł Marchewka Za 27.06.2023 08:26 

8 Marek Pomykała Za 27.06.2023 08:26 

9 Aneta Sawicka Za 27.06.2023 08:26 

10 Jan Szwedo Za 27.06.2023 08:26 



11 Agnieszka Śladowska Za 27.06.2023 08:26 

12 Marek Żądło Za 27.06.2023 08:26 

13 Waldemar Sudoł Nieobecny ------------ 

14 Marzena Kruźlak Za 27.06.2023 08:26 

15 Sebastian Pawlak Za 27.06.2023 08:26 

 

Ad.7. Podjęcie uchwały  w sprawie Regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w przedszkolach, szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę 

Kostomłoty, w tym określający wysokość stawek dodatków za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania 

wynagradzania za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźne oraz przyznawania 

nagród. 
Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusję i ją zamknęła, 

ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie.  

Uchwała została przyjęta przez Radę Gminy w sposób następujący: 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały  w sprawie Regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach, szkołach i placówkach prowadzonych przez 

Gminę Kostomłoty, w tym określający wysokość stawek dodatków za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania 

wynagradzania za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźne oraz przyznawania 

nagród. 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.06.2023 08:26 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 
Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Nieobecny ------------ 

2 Ryszard Pisarek Za 27.06.2023 08:27 

3 Leon Barylak Za 27.06.2023 08:27 

4 Edward Kulig Za 27.06.2023 08:27 

5 Józef Osowski Za 27.06.2023 08:27 

6 Barbara Konicka Za 27.06.2023 08:27 

7 Paweł Marchewka Za 27.06.2023 08:27 

8 Marek Pomykała Za 27.06.2023 08:27 

9 Aneta Sawicka Za 27.06.2023 08:27 

10 Jan Szwedo Za 27.06.2023 08:27 

11 Agnieszka Śladowska Za 27.06.2023 08:27 

12 Marek Żądło Za 27.06.2023 08:27 

13 Waldemar Sudoł Nieobecny ------------ 

14 Marzena Kruźlak Za 27.06.2023 08:27 

15 Sebastian Pawlak Za 27.06.2023 08:27 



Ad. 8.Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Kostomłotach.  

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusję i ją zamknęła, 

ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie.  

Uchwała została przyjęta przez Radę Gminy w sposób następujący: 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Kostomłotach.  
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.06.2023 08:28 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Nieobecny ------------ 

2 Ryszard Pisarek Za 27.06.2023 08:28 

3 Leon Barylak Za 27.06.2023 08:28 

4 Edward Kulig Za 27.06.2023 08:28 

5 Józef Osowski Za 27.06.2023 08:28 

6 Barbara Konicka Za 27.06.2023 08:28 

7 Paweł Marchewka Za 27.06.2023 08:28 

8 Marek Pomykała Za 27.06.2023 08:28 

9 Aneta Sawicka Za 27.06.2023 08:28 

10 Jan Szwedo Za 27.06.2023 08:28 

11 Agnieszka Śladowska Za 27.06.2023 08:28 

12 Marek Żądło Za 27.06.2023 08:28 

13 Waldemar Sudoł Nieobecny ------------ 

14 Marzena Kruźlak Za 27.06.2023 08:28 

15 Sebastian Pawlak Za 27.06.2023 08:28 

 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na rzecz Polenergia Farma Wiatrowa Dębice/Kostomłoty Sp. z o.o. z siedzibą w 

Warszawie, przy ul. Kruczej 24/26, 00-526 Warszawa . 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusję i ją zamknęła, 

ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie.  

Uchwała została przyjęta przez Radę Gminy w sposób następujący: 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu na rzecz Polenergia Farma Wiatrowa Dębice/Kostomłoty Sp. z o.o. 

z siedzibą w Warszawie, przy ul. Kruczej 24/26, 00-526 Warszawa. 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.06.2023 08:28 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 



Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 
1 Mariusz Żałobniak Nieobecny ------------ 

2 Ryszard Pisarek Za 27.06.2023 08:28 

3 Leon Barylak Za 27.06.2023 08:28 

4 Edward Kulig Za 27.06.2023 08:29 

5 Józef Osowski Za 27.06.2023 08:28 

6 Barbara Konicka Za 27.06.2023 08:28 

7 Paweł Marchewka Za 27.06.2023 08:28 

8 Marek Pomykała Za 27.06.2023 08:28 

9 Aneta Sawicka Za 27.06.2023 08:28 

10 Jan Szwedo Za 27.06.2023 08:28 

11 Agnieszka Śladowska Za 27.06.2023 08:29 

12 Marek Żądło Za 27.06.2023 08:28 

13 Waldemar Sudoł Nieobecny ------------ 

14 Marzena Kruźlak Za 27.06.2023 08:28 

15 Sebastian Pawlak Za 27.06.2023 08:28 

 

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy po 

umowie zawartej na czas oznaczony 3 lat. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusję i ją zamknęła, 

ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie.  

Uchwała została przyjęta przez Radę Gminy w sposób następujący: 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy po umowie zawartej na czas oznaczony 3 lat. 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.06.2023 08:29 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Nieobecny ------------ 

2 Ryszard Pisarek Za 27.06.2023 08:29 

3 Leon Barylak Za 27.06.2023 08:29 

4 Edward Kulig Za 27.06.2023 08:29 

5 Józef Osowski Za 27.06.2023 08:29 

6 Barbara Konicka Za 27.06.2023 08:29 

7 Paweł Marchewka Za 27.06.2023 08:29 



8 Marek Pomykała Za 27.06.2023 08:29 

9 Aneta Sawicka Za 27.06.2023 08:29 

10 Jan Szwedo Za 27.06.2023 08:29 

11 Agnieszka Śladowska Za 27.06.2023 08:29 

12 Marek Żądło Za 27.06.2023 08:29 

13 Waldemar Sudoł Nieobecny ------------ 

14 Marzena Kruźlak Za 27.06.2023 08:29 

15 Sebastian Pawlak Za 27.06.2023 08:29 

 

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności na 

terenie Gminy Kostomłoty w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych oraz 

osadników z instalacji przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 

ciekłych. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusję i ją zamknęła, 

ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie.  

Uchwała została przyjęta przez Radę Gminy w sposób następujący: 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie określenia wymagań jakie powinien 

spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie 

działalności na terenie Gminy Kostomłoty w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych oraz osadników z instalacji przydomowych oczyszczalni ścieków 

i transportu nieczystości ciekłych. 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.06.2023 08:30 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Nieobecny ------------ 

2 Ryszard Pisarek Za 27.06.2023 08:30 

3 Leon Barylak Za 27.06.2023 08:30 

4 Edward Kulig Za 27.06.2023 08:30 

5 Józef Osowski Za 27.06.2023 08:30 

6 Barbara Konicka Za 27.06.2023 08:30 

7 Paweł Marchewka Za 27.06.2023 08:30 

8 Marek Pomykała Za 27.06.2023 08:30 

9 Aneta Sawicka Za 27.06.2023 08:30 

10 Jan Szwedo Za 27.06.2023 08:30 

11 Agnieszka Śladowska Za 27.06.2023 08:30 

12 Marek Żądło Za 27.06.2023 08:30 

13 Waldemar Sudoł Nieobecny ------------ 

14 Marzena Kruźlak Za 27.06.2023 08:30 

15 Sebastian Pawlak Za 27.06.2023 08:30 



Ad.12. Przyjęcie raportu z realizacji Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na rok 2022. 
Raport został przyjęty przez Radę Gminy 

 

Ad.13. Wnioski i oświadczenia.        
Radny Józef Osowski – Pani Wójt chciałem się zapytać, Pani mówi o tym programie wsi 

popegeerowskich -  2mln, czy z tego programu nie można złożyć wniosku na budowę 

świetlicy  w Lisowicach? 

Wójt Gminy Janina Gawlik – nie przyglądałam się, patrzyłam pod względem remontów 

świetlic. 

Radny Józef Osowski – ale  jeżeli jest taka możliwość, to Pani się zastanowi nad tym? 

Wójt Gminy Janina Gawlik– na razie pójdę w kierunku remontu świetlic. Jeżeli będą następne 

programy typowo na budowę będziemy się zastanawiać. 

Radny Józef Osowski  - ale w dalszym ciągu w Lisowicach nie ma. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – kończymy świetlicę w Chmielowie, która będzie obsługiwała 

Lisowice i Chmielów. 

Radny Józef Osowski  – i Kostomłoty? 

Wójt Gminy Janina Gawlik – nie, Kostomłoty mają swoją świetlice. 

Radny Józef Osowski– a Lisowice też chcą mieć swoją, w Lisowicach jest 500 działek 

wybudowanych. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Panie radny, jeżeli będzie taka potrzeba i zainteresowanie to 

tak, będziemy realizować. 

Radny Józef Osowski– była Pani na zebraniu z mieszkańcami, powiedzieli….- 8 osób, jedna 

osoba wyszła bo Pani powiedziała że… 

Wójt Janina Gawlik – Panie Radny, jeżeli będzie taka możliwość, to nad budową świetlicy 

będziemy się zastanawiać. Ja nigdy nie mówię, że coś będzie, czy coś nie będzie. Hala 

sportowa czy świetlica, natomiast ja pilnie muszę przystąpić do ukończenia remontu świetlic 

tam gdzie żeśmy zaplanowali. 

Radny Józef Osowski – Pani powiedziała na początku kadencji, że ani w tej ani w następnej 

kadencji świetlicy nie będzie i widzę, że Pani realizuje to. W związku z tym zapytuję Panią 

prawnik jaka jest możliwość przejścia do innej gminy naszego sołectwa. 

Mecenas Gruntkowska - Baryłko – są takie możliwości, jest bardzo długa procedura. 

Radny  Józef  Osowski - gmina korzysta z pieniędzy mieszkańców którzy płacą podatek. 

Mecenas Gruntkowska - Baryłko – wiecie Państwo, są takie możliwości prawne, ale to jest 

bardzo długa procedura włącznie z Ministerstwem Spraw Wewnętrznych i Administracji. 

Radny Józef Osowski -  i Pani nam w tym pomoże czy Pani nie może… 

Mecenas Gruntkowska - Baryłko – wiecie Państwo, jeżeli są sytuacje takie, że jest jakaś wola 

mieszkańców, która jest wyrażona, przyjęta, to ja jestem do tego, żeby pomagać, natomiast 

musi ona znaleźć swój wyraz w postaci uchwały jednej, drugiej, trzeciej i całej tej procedury. 

Oczywiście w proceduralnych sytuacjach jestem do dyspozycji. 

Wójt Janina Gawlik –Panie Radny, Pan był na zebraniu, może być to pierwszym takim 

sprawdzianem, co Lisowice twierdzą w ogóle o pomysłach Pana i może dwóch osób tam.  

Odgrażano się, że ze śmieciami pójdą do innej firmy, także spróbujmy najpierw od śmieci, a 

potem będziemy zastanawiać się nad procedurą przejścia do innej gminy. To jest wola 

mieszkańców, nie do końca, bo to jeszcze ministerstwo określa granice, ale chociaż jedno 

postanowienie, które wychodzi z zebrania wiejskiego niech będzie zrealizowane. Bo 

mówienie przez jedną, dwie osoby w imieniu 500, 1000 osób  to chyba coś jest 

niepoważnego. Także zrealizujmy to, jak wyjdą ze śmieciami do innej firmy to będziemy 

wiedzieć, że ludzie naprawdę chcą. 



Radny Józef Osowski – Pani Wójt, Panią Wójt mieszkańcy Lisowic znają nie od dzisiaj i tak 

jak powiedział jeden mieszkaniec który opuścił zebranie, że nie ma z Panią dyskusji, bo Pani 

powiedziała jakie inwestycje były- nie było żadnych, jakie będą - nie będzie żadnych. I o 

czym będziemy dyskutować. Dziękuję. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – tak powiedziałam.  

Radny Jan Szwedo- mam pytanie odnoście tych funduszy dla wsi popegeerowski z których 

powiat może skorzystać . Pani wspomniała, że to jest bardzo wysoko dofinansowane 

98 %. Ja tu widzę wielka możliwość dla Budziszowa, gdzie tam jest droga powiatowa i tam 

brakuje około 200 m chodnika, który jest bardzo potrzebny. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Panie Radny, dzisiaj wychodzi pismo od nas z propozycją, ja 

nie będę wskazywała miejscowości, natomiast Powiat wie o jakie miejscowości chodzi, ja 

tylko zwrócę sie z prośbą o ujęcie w tym programie Gminy Kostomłoty ze względu na 

bezpieczeństwo. 

Radny Jan Szwedo – ale ja chciałem zapytać, czy taka inicjatywa oddolna mogłaby jakoś 

wspierać Pani działania w tym kierunku. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – myślę, że inicjatywa oddolna była przynajmniej z Budziszowa, 

z Godkowa, z Samborza, było już tyle podpisów i pism, że powinni weryfikować, te 

wszystkie dane, zwrócę się, żeby były uwzględnione. Co Zarząd Powiatu na to powie nie 

wiem, ale wydaje mi się, że jesteśmy gminą gdzie było najwięcej miejscowości 

popegeerowskich. Zwrócę się bezpośrednio o poprawienie bezpieczeństwa. 

Są ogłaszane teraz programy, co z tego będzie też nie można być pewnym, że już będzie bo ja 

jeszcze raz powtarzam, w tamtym roku składaliśmy wnioski, nie dostaliśmy ani złotówki, 

natomiast w tym roku żebym miała jeździć co drugi dzień do Wojewody to będę jeździła o 

pieniądze popegeerowskie. A najszybciej dostaje się na remonty świetlic, które służą 

mieszkańcom poszczególnych miejscowościach popegeerowskich, a my się w to wpisujemy, 

nie wiem czy uwzględnimy Osiek, ale te 3 miejscowości na pewno się wpisują. 

Każde zadania możemy wpisywać, bo też zastanawiamy się czy nie wpisać poprawa 

bezpieczeństwa w Budziszowie jeżeli chodzi o poszerzenie drogi, ale nie wszystko można 

tam włożyć. 

Radny Jan Szwedo  – tak ale to już jest strona Powiatu. 

Radny Marek Żądło  - prośba młodzieży, także osób starszych z całej gminy czy na okres 

wakacji można przedłużyć np. do 12 –tej oświetlenie? 

Wójt Gminy Janina Gawlik– raczej nie, na prośbę młodzieży i osób starszych. 

Radny Marek  Żądło– no bo to jest sezon grillowy. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – myślę, że zanim zgłosimy do Taurona o zmianę zegarów i 

styków to będzie już koniec sierpnia, z działaniami Taurona, oni tak działają, że naprawiają 

lampę miesiąc czasu, a zmianę czasową przy każdych stykach to będzie 2 miesiące. Jest jasno 

dość długo, także nie widzę tutaj potrzeby. 

 

Ad.14. Sprawy różne. 
Radny Ryszard Pisarek- Szanowni Państwo mam dwie sprawy, które też Państwa będą 

dotyczyć, Pani Wójt, chodzi mi o Państwowe Gospodarstwo Rolne w Piersnie, gdzie nie 

możemy w ogóle się skontaktować z właścicielem, bo był ostatnio taki wypadek, że na 

ogrodzenie przepompowni ścieków spadła konstrukcja stropodachu i je uszkodziła. Ja 

powiem Państwu, że skierowałem tę sprawę do powiatowego nadzoru budowlanego i nadzór 

budowlany od 2021 nie może skontaktować się z właścicielem. To jest niedopuszczalne, że 

jeżeli ktoś jest na terenie danej miejscowości wydzierżawią teren unika później spotkań. Pan 

prezes Zarządu Gospodarki Komunalnej też potwierdzi to, że było takie zdarzenie, to jest 

jeden temat i też bym prosił żeby pewne służby tutaj zareagowały bo przecież płaci ten Pan 



podatki tutaj do gminy, ale jest niedostępna. Może policja tą drogą go zmusi do 

przestrzegania pewnych reguł bezpieczeństwa. 

Drugi temat, to temat całej naszej gminy, cieszę się, że są sołtysi. Po prostu na terenie Piersna 

wydarzył się też wypadek, spotkanie ze zwierzyną leśną. Ja już rozmawiałem z Panem 

Pierzchalskim i go prosiłem, żeby oznakować tereny zalesione, że jest zwierzyna, bo takie 

oznakowania powinny być w takich miejscach.  

W Piersnie tu jest Pani sołtys, zauważyłem, że w kierunku piaskowni, tworzy się tak zwane  

dzikie wysypisko śmieci. Pytam się w tej sprawie, kto jest odpowiedzialny za infrastrukturę 

popegeerowska. 

Wójt Gminy Janina Gawlik - wystąpimy do właściciela o uporządkowanie terenu. 

Jeżeli chodzi o zwierzynę, no mieszkamy na wsi to zawsze ta zwierzyna będzie. Niestety 

trzeba zwolnić. Zwróćcie Państwo jeszcze uwagę w swoich miejscowościach, na drzewa, 

które rosną przy budynkach. W Czechach połamały się drzewa, spadły na dom prywatny.  

Wczoraj mieliśmy pożar w Piotrowicach, zapaliła się stodoła od uderzenia pioruna. Bądźmy 

czujni na drzewa, które mogą zniszczyć mienie mieszkańca, bo nikt nie przewidzi, co spadnie. 

Korzystajmy chociaż z minimalnych ubezpieczeń gospodarstw domowych, żeby 

odszkodowania w razie czego były.   

Jeżeli chodzi o budynek, którego właściciel nie reaguje, Powiatowy Inspektorat Nadzoru 

Budowlanego, wydał decyzję, że pilnie wnosi o likwidację zagrożenia. Mamy doświadczenie, 

wiemy jaką procedurą idziemy. 

Radny Marek Żądło – w sprawie pomnika u nas na cmentarzu, kto się tym opiekuje  

Wójt Gminy Janina Gawlik - w zakresie? 

Radny Marek Żądło - o koszenie. 

Wójt Gminy Janina Gawlik - jeżeli chodzi o koszenie całoroczne to wieś, jeżeli chodzi o 

koszenie przed uroczystościami państwowymi, czyli w maju, w listopadzie, my korzystamy z 

dotacji, dostajemy 2 tys. zł rocznie, na wieńce na koszenie i na znicze. Na wszystkie pomniki, 

czyli Piotrowice, Kostomłoty i Wichrów. Za 2 tys. zł, kupujemy wiązanki na dwie 

uroczystości wszędzie, znicze i tam ZGK kosi za nieduże pieniądze. 

Radny Sebastian Pawlak - czyli to kwestia wewnętrzna wsi? 

Wójt Gminy Janina Gawlik - tak, kwiatki, tak jak w każdej miejscowości. W Piotrowicach też 

wieś przyjeżdża i kosi cmentarz, ale nie sadzimy kwiatów. Panie Radny ja też schylam się 

często i wyplewiam trawy i nie przeszkadza mi to jak widzę, że jest taka potrzeba. Zresztą 

pani sołtys z Wichrowa też z haczką stoi. No za 2 tys. zł nie zwojujemy nic. A jest to zadanie 

z zakresu administracji rządowej. 

 

Ad.15. Zakończenie obrad LXII sesji Rady Gminy. 

W związku z wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka 

Śladowska zamknęła obrady LXII sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Kostomłoty. 

  

 Protokołowała: Magdalena Galant 


